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دیپلماسی

کاخ سفید گزارش جدید 
مخالفان برجام را رد کرد

کاخ سفید با انتشار بیانیه ای در واکنش به گزارش 
ادعایی یک اندیشکده آمریکایی درخصوص 
معافیت های برجامی ایران، این ادعاها را به طور 
قوی رد کرد و نویسندگان گزارش را به شدت 
مورد سرزنش قرار داد. به گزارش خبرگزاری 
رویترز، کاخ سفید در واکنش به ادعاهای جدید 
موسسه علوم و امنیت بین الملل مبنی بر این که 
قدرت های جهانی پس از اجرای برنامه جامع 
اقدام مشترک )برجام( درباره رویه دست کم دو 
آیتم برجام با ایران توافقاتی محرمانه انجام داده اند، 
بیانیه ای منتشر و در آن اعلام کرد: »هیچ معافیتی 
درخصوص اجرای مفاد برجام به ایران داده نشده 
و این توافق به همان شکل تعیین شده اش در 
حال اجرا است.« دیوید آلبرایت، رئیس موسسه 
علوم و امنیت بین الملل، در گزارش خود مدعی 
شده که کمیسیون مشترک که وظیفه رسیدگی 
به روند اجرای برجام را دارد و متشکل از تمام 
اعضای مذاکره کننده است، به  طور رسمی به ایران 
اجازه داده تا فراتر از 300 کیلوگرم تعیین شده 
در برجام، اورانیوم با غنای پایین، یعنی تا غنای 
 3/5درصد ذخیره کند. هرچند آلبرایت مشخص 
نکرده که ایران طبق این معافیت جدید چه اندازه 
اورانیوم با غنای پایین را می تواند بیش از سقف 
تعیین شده در برجام نگهداری کند. کاخ سفید 
در بیانیه خود ضمن محکوم کردن نویسندگان 
این گزارش آورده است: »این ادعاها کاملا غلط 
است، از جمله این ادعا که ما روز اجرا را پیش 
از آن که ایران به تعهدات خود در ارتباط با برنامه 
هسته ای اش عمل کند جلو انداختیم. به خصوص 
آژانس بین المللی انرژی اتمی تایید کرده است 
که ایران، مواد هسته ای حساس را که بر اساس 
برجام مجاز نیست در اختیار ندارد. در نتیجه 
اجرای تعهدات برجام از سوی ایران، این کشور 
حداقل یک سال از کسب مواد شکافت پذیر 
برای ساختن یک بمب فاصله دارد درحالی که تا 
پیش از اجرای برجام فقط چند ماه از آن فاصله 
داشت.« کاخ سفید همچنین آورده است که پیش 
از این هم شاهد تلاش منتقدان برای تضعیف 
این توافق با اطلاعات نادرست و تحریف آن 
بوده است، اما برجام توافقی موثر بوده است. 
یک مقام دولت آمریکا که خواست نامش فاش 
نشود در واکنش به این گزارش گفت: »آمریکا و 
هم پیمانان آن به ایران اجازه نداده اند و نخواهند 
داد تا از تعهداتش بر اساس برجام طفره رود. 
آژانس بین المللی انرژی اتمی نیز تایید کرده است 
که ایران تمام تعهداتش را همان گونه که باید تا 
روز اجرای برجام انجام می داد، اجرایی کرده 
است. هر اعلام نظر دیگری غیر از این کاملا 
غلط است.« سخنگوی وزارت امور خارجه 
آمریکا نیز در واکنش به این گزارش تاکید کرد 
که هیچ معافیتی به تهران داده نشده و این کشور 
به تمام تعهدات خود طبق توافق هسته ای پایبند 
بوده است. جان کربی گفت: »ما در ماه مارس 
به این موضوع پاسخ دادیم. من تاریخ دقیق را 
نمی دانم اما به طور شفاف در آن زمان صحبت 
کردیم. من آن زمان از این تریبون اعلام کردم 
که آنها از محدوده تولیدی خود عبور کرده اند 
و آژانس بین المللی انرژی اتمی این موضوع را 
متوقف کرد و ایران نیز به سرعت به این موضوع 

رسیدگی کرد.«

تک تک ما باید شجاع باشیم
سیدحسن خمینی در مراسم اختتامیه اولین اردوی آموزشی و فرهنگی دانشجویان دانشگاه آزاد 
اسلامی که در پژوهشکده امام خمینی و انقلاب اسلامی برگزار شد، با اشاره به عنصر »شجاعت« 
به عنوان یکی از نقاط تمایز میان انسان ها، یادآور شد: »روزی که مبارزه امام آغاز شد حتی بحث نام 
و شهرت هم مطرح نبود و کسی نمی دانست که این عظمت امروز برای امام ایجاد می شود؛ ریشه 
اینگونه رفتار کردن وسعت روح و جان و شجاعت است.« یادگار امام )ره(تصریح کرد: »فراموش 
نکنیم که شجاعت به معنای »تهوّر« و اینکه هرکس هرچه گفت ما با آن مخالفت کنیم، 
نیست؛ بنابراین، شجاعت به شرطی باعث سعادت می شود که توام با اندیشه و خرد 
باشد.« وی افزود: »ایستادن در مقابل ظلم و تحمیل در دنیای استکباری، به شرطی 
ممکن است که تک تک ما شجاع باشیم، چرا که از افراد ترسو ملت شجاع زاییده 

نمی شود و ملت شجاع مولود تک تک افراد شجاع است.«

دفاع انگلیسی از حضور در تلویزیون ایران
جرمی کوربین، رهبر حزب کارگر انگلیس، در اظهاراتی از حضور خود مقابل تلویزیون ایران در سال های 
2009 تا 2012 میلادی دفاع کرد. کوربین در رابطه با حضورش در تلویزیون پرس تی وی بابت مبالغی 
دریافت کرده به شدت مورد انتقاد قرار گرفته است، گفت:»من در دیگر برنامه های کشورهای دیگر نیز 
شرکت کرده ام و این حضور صرفا برای مطرح کردن برخی مسائل بویژه مسائل انسانی بوده است و این 
مسئله مختص ایران نیست. مبالغی نیز که بابت این گفت وگوها دریافت کرده ام همگی صرف مخارج 
حوزه انتخاباتی من شده است.« کوربین در سال 2012 میلادی در یکی از برنامه های 
پرس تی وی حاضر شده و از سیاست های آمریکا به ویژه کشتن اسامه بن لادن، رهبر 
پیشین القاعده، به جای محاکمه او به شدت انتقاد کرده بود. رهبر حزب کارگر 
انگلیس همچنین به خاطر اینکه گروه های حماس و حزب الله را »دوست« خوانده 

بود، نیز به شدت مورد انتقاد گروه های مخالف خود در بریتانیا قرار دارد.

گزارش 400 صفحه ای عربستان علیه ایران
محسن رضایی، دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام، دیروز در بازدید از شبکه ولایت گفت: 
»احمد شهید در آخرین گزارش حقوق بشری خود دروغ هایی علیه ایران منعکس کرده که 
قرار است در روزهای آینده در پارلمان اروپا مطرح شود و حکمی برای ایران صادر شود 
و به واسطه آن مبادلات تجاری کشورهای غربی با ایران قطع شود. عربستان و منافقین 
هم در ده ها صفحه و ۴00 بند مطالبی علیه ایران تهیه کردند که می خواهند به اتحادیه اروپا 
دهند که آقای روحانی و ظریف باید در مقابل این توطئه افشاگری کنند.« وی با 
بیان اینکه »ایران امروز اعلام کرده است که با اتحادیه اروپا می تواند وارد مذاکره 
شود و با آنها گفتگو کند اما برخی ها در فضای رسانه ای علیه ایران فضاسازی 
می کنند که ما می خواهیم آنها را فریب دهیم«، افزود: »گفت وگو به جای 

بمب و مناظره به جای سلاح های شیمیایی درخواست ایران است.«

خبرسازان

نمازجمعه
دولت گام های موثری در 

برخورد با فیش های حقوقی 
برداشت

آیت الله موحدی کرمانی، دبیرکل جامعه روحانیت 
مبارز، در خطبه های نماز جمعه دیروز تهران ضمن 
تشکر از دولت به خاطر برخورد با فیش های حقوقی 
نجومی گفت: »گام های موثری در این زمینه برداشته 
شده است؛ به خصوص اینکه رئیس جمهور تاکید 
کردند نباید ذی نفعان در تعیین حقوق ها و درآمدهای 
خود، عامل باشند.« وی با اشاره به اقدام دولت به 
منظور تعیین سقف 10 میلیون تومان برای دریافتی ها 
و حقوق ها گفت: »در مواردی نیز به گمانم سقف 
13 یا 17 میلیون تعیین شده است که گام خوبی 
است و باید ادامه پیدا کند.« وی با اشاره به اینکه 
»گاهی متأسفانه گفته می شود حقوق ها طبق قانون 
بوده است و من از این حرف تعجب می کنم«، گفت: 
»اگر واقعا کار قانونی اتفاق افتاده است؛ چرا مسئولین 
مربوطه عذرخواهی می کنند؟ چون برای انجام کار 
قانونی نیاز به عذرخواهی وجود ندارد.« امام جمعه 
تهران با اشاره به اینکه »در موضوع فیش های حقوقی 
نجومی، آقای نوبخت، وزیر دادگستری و شخص 
رئیس جمهور عذرخواهی کرده اند«، خاطرنشان کرد: 
»عذرخواهی مسئولان نشان می دهد، کاری که انجام 
شده؛ غیرقانونی بوده و حداقل وجه شرعی ندارد.« 
موحدی کرمانی با تاکید بر اینکه »باید به طور جدی 
موضوع فیش های حقوقی نجومی پیگیری شود«، 
افزود: »آیا آقایانی که دریافت های کلان داشته اند 
نمی دانستند پایه نظام اسلامی بر عدل و انصاف 
مستقر است؟ و اگر می دانستند، چرا این حقوق ها 
را دریافت کرده اند و در صورتی که نمی دانستند 
پس شایستگی و لیاقت مسئولیت در نظام اسلامی 
را ندارند.« وی به دیدار اخیر مقام معظم رهبری با 
رئیس جمهور و هیئت دولت اشاره کرد و گفت: »مقام 
معظم رهبری در این دیدار به موضوع رسیدگی به 

فیش های حقوقی نجومی تاکید کردند.« 

حادثه منا را فراموش نمی کنیم
موحدی کرمانی در خطبه های اول نماز جمعه این 
هفته تهران ضمن تبریک به مناسبت آغاز ماه ذی الحجه 
با ابراز تاسف از اینکه »حرمین شریفین اسیر دست 
وهابی های کثیف است«، تصریح کرد: »اگر عمل 
حج آنطور که خدا خواسته است، انجام شود؛ به 
طور یقین مسلمین نباید مشکلی داشته باشند. اما 
آل سعود یعنی عمال مزدور آمریکا نمی گذارند 
مسلمین از حج بهره بگیرند.« وی خاطرنشان کرد: 
»از بالاترین توطئه های حاکمیت ننگین عربستان این 
است که اجازه نمی دهند مسلمین از امنیت بودن در 
کنار خانه خدا بهره مند شوند، امنیتی که قرآن آن را 
تصریح کرده است.« وی با تاکید بر اینکه »حادثه 
دلخراش و ننگین منا را هیچ گاه فراموش نکرده و 
نخواهیم کرد«، گفت: »صاحب نظران می گویند اگر 
حتی هلی کوپترها بالای سر حجاج پرواز کرده و 
برای آنها آب می پاشیدند عده زیادی زنده می ماندند 
اما دولت آل سعود جنایت را به حد اعلا رساند و 

از این کار خودداری کرد.

فتنه می تواند یکتاپرست را 
گوساله پرست کند

امام جمعه موقت تهران همچنین با اشاره به اینکه 
»دهه اول ذی الحجه یادآور شکست یاران حضرت 
موسی )ع( در یک امتحان سخت بود«، توضیح داد: 
»یاران حضرت موسی )ع( که یکتاپرست شده 
بودند در یک امتحان سخت گوساله پرست شدند 
که خداوند از این جریان به نام فتنه یاد کردند و این 
موضوع نشان می دهد که قدرت فتنه بسیار بالاست 
و می تواند یکتاپرست را گوساله پرست کند و در 
همین راستا است که مقام معظم رهبری تا این اندازه 

نسبت به فتنه و حادثه فتنه 88 تذکر می دهند.«

گزارش سیاسی روز

محمدرضا عارف، رئیس شورای عالی سیاستگذاری 
انتخاباتی اصلاح طلبان، طی سخنانی در نشست 
اسلامی  انجمن  نمایندگان  شورای  سراسری 
مدرسین دانشگاه ها با اشاره به انتخابات اردیبهشت 
96 تأکید کرد: » انتخابات شوراها به اندازه انتخابات 
ریاست جمهوری برای ما اهمیت دارد. ما باید همان 
مسیری که در اسفند 9۴ طی کردیم، ادامه دهیم. 
در سال 92 یک فضای ناامیدی وجود داشت اما 
ما موفق شدیم و اتفاق خوبی افتاد و در سال 9۴ 
ما در شرایط بهتری موفق شدیم و توانستیم به 
خیال خام بستن پرونده اصلاحات پایان دهیم.« او 
با تأکید بر اینکه »ما باید انسجام خود حفظ کنیم«، 
گفت: »خواهش من از درون جبهه اصلاحات این 
است که قدر انسجام را بدانند. ما اگر دچار غرور 
و خودبزرگ بینی شویم، گرفتار خواهیم شد. من 
انتقادات احزاب اصلاح طلب را می پذیرم و معتقدم 
عملکرد شورای عالی سیاست گذاری باید نقد شده و 
اشکالات آن برطرف شود. اما باید بپذیریم که فقط 
یک شورا و یک مرکز فرماندهی داشته باشیم. یادمان 
نرود سال 90 در انتخابات مجلس چه جایگاهی 
داشتیم. یادمان نرود سال 8۴ چه اتفاقی افتاد. برای 
حفظ انسجام هم باید آستانه تحمل خود را افزایش 
دهیم. در مقطع فعلی حرکت جبهه ای لازم است و 
همه باید در این مسیر گام برداریم. ما اگر خوب 
عمل کنیم مردم هم با ما خواهند بود؛ زیرا معتقدم 
اکثر مردم گفتمان اصلاحات را پذیرفته اند.« رئیس 
فراکسیون امید در ادامه سخنرانی خود با بیان اینکه 
ما  برخی وزرا توسط دوستان  استیضاح  »بحث 
به حق مطرح است«، گفت: »چرا برخی مدیران 
که به بهانه وجود مجلس نهم در ابتدای دولت 
سرکار آمدند، تغییر نکردند؟ چه تلاشی برای تغییر 
فضای امنیتی دانشگاه ها انجام شده است؟ موضع 
ما این است که هر گروه دانشجویی باید برای 
فعالیت میدان داشته باشد. نباید فضا برای یک 
طرف بسته شده و طرف دیگر کاملا آزاد باشد. 
وزارت علوم پاسخ دهد چرا به درخواست برای 
تأسیس اتحادیه انجمن های اسلامی پاسخ نمی دهند. 
البته اصلاحاتی در درون دانشگاه ها انجام شده؛ اما 

این اصلاحات، کافی نیست. من معتقدم دانشجو 
باید در دانشگاه آزاد باشد تا حرف و نظر خود 
را بیان کند.« نماینده مردم تهران همچنین خاطر 
نشان کرد: »ببینید در زمینه کنسرت ها چه جریانی 
را به راه انداختند. مبنا باید مر قانون باشد و همه 
دستگاه ها مر قانون را اجرا کنند. با  چه اختیاری 
اجازه نمی دهند کنسرت در یک شهر برگزار شود.« 
او گفت: »اگر دولت عمل کند بهتر از این است 
که مجلس از اختیارات قانونی خود استفاده کند. 
ما همواره نقطه نظرات خود را دوستانه به وزرا 
منتقل می کنیم، صبر هم داریم اما انتظار عمل از 

سوی دولت هم داریم.«

گفتمان مجلس، شورای نگهبان ترسی 
است

محمدعلی وکیلی، نماینده تهران، 
هم در این نشست گفت: »در جلسه 
مشترک هیئت رئیسه و شورای نگهبان 
هم این مسئله را به آیت الله جنتی 
مجلس  بر  حاکم  گفتمان  که  چرا  کردم  عرض 
گفتمان  بلکه  نیست  خداترسی  گفتمان 
شورای نگهبان ترسی است و با این گفتمان نمی شود 
دست نلرزد و زبان لکنت نداشته باشد.« او در 

ادامه افزود:  »بعضی به دنبال واتیکانیزه کردن کشور 
هستند و به عنوان مثال بحث هایی که درباره مشهد 
اما  است  مشهد  کردن  واتیکانیزه  برای  می شود 
دوستان توجه نمی کنند که واتیکانیزه کردن مقدمه 

سکولار شدن است.« 

قانون اساسی نیاز به اصلاح دارد
محمد جواد فتحی، دیگر نماینده تهران، 
هم با اشاره به اینکه »قانون اساسی نیاز 
به اصلاح دارد«، گفت: »باید بگویم 
ماادراک المجلس! من سی و چند سال 
قبل وارد دانشگاه شدم و دانشجوی حقوق بودم و 
همیشه فرض ما این بوده که قانونگذار حکیم است؛ 
اما واقعیت این است که اینطور نیست.« او گفت: 
»نمایندگان همچون دیگر اقشار جامعه می توانند به 
این قانون انتقاد داشته باشند؛ چرا که به هر حال قانون 
اساسی وحی منزل نیست. قانون اساسی نیاز به اصلاح 
دارد، به خصوص در مسائل مربوط به قوه قضاییه و 
قسمتی از ایرادهایی که امروز در قوه قضاییه است، 
همه ناشی از قانون اساسی است.« بعد از فتحی، 
موسوی به نمایندگی ولی فقیه در دانشگاه ها سخنرانی 
کرد و گفت: »بسیاری مسائل که آقای فتحی مطرح 

کردند، دغدغه های مقام معظم رهبری است.« 

هنوز برخی دفاتر ما تعطیل است
انجمن  دبیرکل  رهامی،  محسن 
اسلامی مدرسین دانشگاه ها، نیز در 
سخنرانی افتتاحیه این نشست با بیان 
اینکه »انجمن اسلامی مدرسین هم 
یک تشکل دانشگاهی و هم یک حزب سیاسی 
است که از کمیسیون ماده 10 احزاب مجوز فعالیت 
گرفته است«، گفت: »در اثر فشارهای هشت سال 
حاکمیت قبلی در بسیاری از مناطق، دفاتر تشکیلاتی 
ما تعطیل شده بود هنوز هم برخی دفاتر ما تعطیل 
است؛ دانشگاه تهران همچنان دفتر ما را تحویل 

نداده است.« 
دفاتر خود  کردن  فعال  دنبال  »ما  رهامی گفت: 
هستیم و با برگزاری جلسه در استان های مختلف 
مقدمات فعال شدن دفاتر خود را آماده کرده ایم. 
اکنون دفاتر ما در اراک، قم و اصفهان راه اندازی 
شده است و انجمن اسلامی، مدرسین دانشگاه ها 
در حال بازسازی خود است.« وی با تأکید بر اینکه 
»باید برای انتخابات 96 هم فعالیت جدی داشته 
باشیم«، از اعضای استانی این تشکل خواست که 
نقش ریش سفیدی را برای ایجاد هماهنگی میان 

نیروهای اصلاح طلب فراهم کنند.

چهره های جدید در شورای مرکزی 
انجمن مدرسین

در نشست شورای مرکزی انجمن مدرسین دانشگاه ها 
محمود صادقی، محمدجواد اطاعت و داود سلیمانی 
به عنوان سه عضو جدید به شورای مرکزی اضافه شدند. 
لیست افراد شورای مرکزی که به مدت دو سال 
در این تشکل انتخاب شده اند عبارتند از: محسن 
حبیبی،  نجفقلی  حاضری،  علی محمد  رهامی، 
غلامرضا ظریفیان، محمود صادقی، داود سلیمانی، 
ولی الله شجاع پوریان، جواد اطاعت،ابراهیم شیخ، 
رکن الدین افتخاری، حاتمی، دکتر فرجی ها، دکتر 
حاجی هاشمی،  دکتر  خانم  )خوارزمی(،  کاویانی 
درویش  فرهاد  هم  علی البدل  اعضای  کوهی. 
)دانشگاه قزوین( . دکتر فاضل نیا )دانشگاه سیستان 

و بلوچستان( است.

هشدار عارف به دولت: صبر ما حدی دارد
 رئیس فراکسیون امید با انتقاد از شرایط حوزه هایی چون دانشگاه و کنسرت ها

 از احتمال استیضاح برخی وزرا سخن گفت

وزیر کشور درباره پرونده »املاک نجومی« و واگذاری املاک گران قیمت 
به برخی مدیران شهری از دستور خود به معاون عمرانی وزارت کشور 
و رییس سازمان  شهرداری ها برای بررسی این پرونده خبر داد. عبدالرضا 
رحمانی فضلی دراین باره به خبرگزاری ایسنا گفت: »درباره این موضوع 
سازمان بازرسی بررسی هایی انجام داده و به گزارش های اولیه ای رسیده 
و این گزارش اولیه را برای شهرداری فرستاده تا شهرداری پاسخ دهد.« 
وی اضافه کرد: »شهرداری باید متناسب با اختیارات و قوانینی که دارد 
درباره این گزارش ها پاسخگو باشد که آیا اقدامش مطابق با قانون بوده 
یا خیر؟« وزیر کشور با بیان اینکه »موافق اشد برخورد با مفاسد هستم 
و معتقدم نباید در  موضوع فساد به خصوص از بیت المال کوتاهی 
کرد«، تصریح کرد: »در خصوص فیش های نجومی نیز موضع بنده 
همین بود.« وی  با اشاره به اینکه »موضوع اخیر نیز حتما باید پیگیری 
شود«، گفت: »بنده نیز به معاونت مربوطه خودمان و رییس سازمان 
شهرداری ها که در آنجا واحد بازرسی دارد، دستور دادم تا پرونده ها 
را از شهرداری بگیرد و با قانون منطبق کند و اگر اشکالی وجود داشته 
باشد اقدام می کنیم. در مجموع درباره ابهامی که در جامعه ایجاد شده 

قطعا باید شفاف سازی شود.«

21 امضاء برای تحقیق وتفحص از شهرداری
علی اصغریوسف نژاد، عضو هیئت رئیسه مجلس، گفت که درخواست 
تحقیق و تفحص از شهرداری تهران در مورد نحوه واگذاری املاک 
توسط 21 نفر از نمایندگان به شرح زیر امضا شده است: محمود صادقی، 
محمدرضا نجفی، سیدفرید موسوی، فاطمه سعیدی، فریده اولادقباد، 
محمدجواد فتحی، احمد مازنی، طیبه سیاوشی، پروانه سلحشوری، 

سهیلا جلودارزاده، فاطمه ذوالقدر، بادامچی، مصطفی کواکبیان، غلامرضا 
حیدری و هاشم زایی نمایندگان تهران، عبدالکریم حسین زاده نماینده 
نقده، سیده حمیده زرآبادی نماینده قزوین، یارمحمدی نماینده زاهدان، 
امینی فرد نماینده ایران شهر، اکبری نماینده شیراز و کاظمی نماینده ملایر.  

واکنش توکلی
احمد توکلی، فعال سیاسی اصولگرا و رئیس هیئت مدیره سازمان مردم نهاد 
»دیده بان شفافیت و عدالت«، نیز در واکنش به خبر واگذاری زمین در 
شهرداری تهران عنوان کرد: »دعاوی منتشرشده باید بدون اتلاف وقت 
بررسی و درستی یا نادرستی اتهامات به سرعت آشکار شود.   سازمان 
مردم نهاد دیده بان شفافیت و عدالت بنابر وظیفه ذاتی خویش موضوع 
را در دستور کار خود قرار داده است و نیازمند یاری مردم خوب تهران 
است تا اطلاعات و اسناد خود را دراین باره به دیده بان برسانند. انشاءالله 
این نهاد متعلق به مردم با سرعت و دقت وظیفه دینی و ملی خود در 

شفاف شدن امورشهرداری ادامه خواهد داد. به همین خاطر تا اینجا، 
دیده بان از نامه شهردار تهران و رئیس شورای شهر تهران به مقامات 
قضایی و درخواست رسیدگی استقبال می کند. مردم محق هستند بدانند 

عوارضی که می دهند، چگونه خرج می شود.«

حمایت صداوسیما از قالیباف
درحالیکه انتشار اخبار واگذاری املاک به افراد خاص توسط شهرداری 
تهران، قالیباف را در بدترین دوران زندگی سیاسی خود قرار داده، 
خبرگزاری ایلنا در گزارشی نوشت: »صداوسیما در بخش های خبری 
خود با رویکردی حمایتی این موضوع را کم اهمیت تلقی کرد و 
تنها به انتشار خبر نامه قالیباف به دادستان کل کشور اکتفا کرد.« 
بنابراین گزارش، شبکه خبر صداوسیما در برنامه خبری »ویژه ها« 
در رفتاری دوگانه در خبری در مورد »واگذاری املاک مرغوب 
به افراد خاص توسط شهرداری تهران«، بار دیگر پروژه تخریب 
دولت را ادامه داد. اقدام تعجب برانگیز صداوسیما البته به حمایت 
از شهردار اصولگرا و ناچیز نشان دادن تخلف واگذاری املاک ختم 
نشد؛ در ادامه این بخش با خبری که ارتباطی به تخلف شهرداری 
نداشت، موضوع فیش های حقوقی نامتعارف را پیش کشید و با 
این تاکید که اکنون نباید اجازه دهیم ماجرای »فیش های نجومی« 
فراموش شود، هرگونه اقدام  در برخورد با این موضوع را تحقیر 
کرد. این درحالی است که به گفته محسن سرخو )عضو شورای 
شهر تهران(، »در ردیف های 131 و 132 لیست اسامی کارکنان 
شهرداری عضو این تعاونی، نام دو تن از خبرنگاران صداوسیما 

نیز به چشم می خورد.«

دولت و مجلس وارد ماجرای تخلفات شهرداری تهران شدند

دستور وزیر کشور برای رسیدگی به پرونده املاک نجومی


